



## 活动预告 Upcoming events



## 多伦多大学面向意向学生的网络研讨会 The University of Toronto Webinar for Prospective Students

了解多伦多大学的基本情况和申请流程。

Opportunity to learn about the University of Toronto and the application processes.

日期: 2022年9月5日 Date: 5 September 2022

时间:早8点至晚9点(东部夏令时间)

Time: 8:00 AM until 9:00 PM Eastern Daylight Time

主办: 多伦多大学

University: University of Toronto

请点击此处注册。

Please click here to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.







## 面向本科生的线上开放周, 9 月 5 日至 9 日,伦敦国王学院 Undergraduate Virtual Open Week 5-9 September at King's College London

有意向申请的学生可以通过多种多样的方式亲自感受学校的氛围,探索想学习的本科专业。参加线上开放周,足不出户就能参加以下一系列活动:

As a prospective student, there are many ways to experience King's for yourself and discover your options for undergraduate study. Join our virtual open week to attend a range of sessions from the comfort of your own home, including:

- ✓ 有学术老师和在校学生参加的主题活动 Subject events with academics and current students
- ✓ 申请介绍和个人陈述讲座 Applying & personal statement talks
- ✓ 住宿讲座 Accommodation talks
- ✓ 学生生活小组讨论Student life panel discussions

请选择感兴趣的讲座,即刻点击<u>此处</u>链接注册。 Select your talks below to book from <u>here</u> now!

日期: 2022年9月5日-9日 Date: 5-9 September 2022

主办:伦敦国王学院

University: King's College London

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.











## 加拿大、英国和美国录取要求尤其严格的学校 Highly Selective Admissions in Canada, the UK and US

剑桥大学、约翰霍普金斯大学和多伦多大学将联合介绍如何申请在这三所世界上顶尖大学就读本科。点击链接,了解更多关于在英国、美国和加拿大录取要求尤其严格的学校学习的具体资讯。

The University of Cambridge, Johns Hopkins University, and the University of Toronto have partnered to showcase the opportunities for undergraduate students at three of the world's best universities. Join us to learn more about studying at highly selective UK, USA, and Canadian institutions.

日期: 2022年9月6日至8日 Date: 6 - 8 September 2022

主办大学: 剑桥大学、约翰霍普金斯大学、多伦多大学

University: University of Cambridge, Johns Hopkins University & University of Toronto

请点击此处注册。

Please click here to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.